
Rada Seniorów
Miasta i Gminy Kórnik
Rynek 1,62-035 Kórnik

Protokół

Z posiedzenia Rady Seniorów Miasta i Gminy Kórnik

z dnia 15 kwietnia 2024 roku

Posiedzenie odbyło się w Sali posiedzeń ratusza bnińskiego. Uczestniczyło w nim

8 członków Rady Seniorów, posiedzenie więc było prawomocne.

Obecni:

1. Marek Kaczmarek- przewodniczący

2. Krystyna Antkowiak

3. Barbara Fluder

4. Aleksandra Grzelak

5. Irena Kaczmarek

6. Antoni Odzimek

7. Tadeusz Warkocki

8. Anna Wojtaszek

Nieobecny usprawiedliwiony: Stanisław Kasprzyk

W posiedzeniu uczestniczyli także:

Burmistrz Miasta i Gminy Kórnik- Przemysław Pacholski

Koordynator do spraw RS- Joanna Grzegorowska

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia i sprawdzenie obecności.

2. Powitanie przybyłych gości: Burmistrza Miasta i Gminy Kórnik Przemysława

Pacholskiego.

3. Odczytanie protokołu ze spotkania Rady Seniorów MiG Kórnik z dnia 11

marca br.; głosowanie.

4. Sprawy bieżące:

a) sprawozdanie z dyżuru radnego Tadeusza Warkockiego.

b) sprawozdanie z pobytu w dn. 23. 03. Na „I Średzkiej Senioriadzie” w

Środzie Wlkp.

c) Spacer” Kórnik to nie kurnik”- 13. 04. br.
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d) Omówienie przygotowania wystawy malarskiej pani Iwony Przybył w filii 

biblioteki kórnickiej w Bninie w dniu 23.05. br.( czwartek) godz. 17,00.

5. Wolne głosy

6. Zakończenie posiedzenia

1. Przewodniczący Marek Kaczmarek otwarł posiedzenie, sprawdził obecność 

stwierdzając, że obecnych jest 8 radnych, posiedzenie jest więc prawomocne.

2. Przewodniczący powitał przybyłego na posiedzenie Burmistrza Miasta i Gminy 

Kórnik Przemysława Pacholskiego.

3. Nie było uwag do odczytanego protokołu i został on zatwierdzony jednogłośnie.

Przed omawianiem spraw bieżących głos zabrał Burmistrz Miasta i Gminy Kórnik 

Przemysław Pacholski, który przybył na posiedzenie aby osobiście dowiedzieć się 

jakie jest zaawansowanie spraw, które Rada Seniorów skierowała do Komisji 

Bezpieczeństwa.

Przewodniczący poinformował burmistrza, że na trzy wniesione uchwały rada 

otrzymała odpowiedź, nie ma odpowiedzi na temat bezpieczeństwa na terenie ulic 

Krasickiego i Staszica.

Radna Krystyna Antkowiak zabrała głos na temat parkingu przy aptece Betula, gdzie 

piesi mają utrudnione przejście chodnikiem bo samochody niewłaściwie parkują, 

mimo umieszczonego tam znaku o parkowaniu ukośnym. Radny Antoni Odzimek 

jako częsty klient apteki zwrócił uwagę, że często w aptece jest jeden klient, a na 

parkingu stoi kilka samochodów, utrudnienia dla pieszych i brak widoczności 

powodują głównie duże samochody.

Marek Kaczmarek wyjaśnił, że głównym problemem dotyczącym parkingu przy 

aptece jest rozwiązanie kwestii własności gruntów na tym terenie. Prawdopodobnie 

na posiedzeniu w dniu 6 maja obecny będzie komendant Straży Miejskiej i wtedy 

odpowie na zadane mu pytania, poza tym 22 kwietnia jest w DIM spotkanie na temat 

bezpieczeństwa.
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Burmistrz odpowiadając zaznaczył, że nie działa prewencja, więc Straż Miejska musi 

zacząć nakładać mandaty, temat został przyjęty i zostanie on przeanalizowany na 

komisji.

Radny Tadeusz Warkocki zapytał o możliwość poszerzenia strefy parkowania i 

ewentualnie na temat umożliwienia kierowcom niedzielnego parkowania przed 

sklepami LIDL i Biedronka. Do tematu odniósł się też przewodniczący pytając o 

możliwość dogadania się z właścicielami wymienionych sklepów na temat 

udostępnienia parkingów.

Burmistrz odpowiadając na zadane pytania zaznaczył, że w chwili obecnej nie ma 

możliwości poszerzenia strefy parkowania, pewnym rozwiązaniem byłoby wykupienie 

ziemi od Szkółek Kórnickich i umiejscowienie tam parkingu. Zaproponował też aby 

Rada Seniorów wystosowała wniosek w sprawie parkowania przy marketach.

Przewodniczący poinformował, że Rada Seniorów podejmie stosowną uchwałę.

4. Podczas dyżuru senioralnego T. Warkockiego nie było interesantów.

Przewodniczący Marek Kaczmarek złożył sprawozdanie z uczestnictwa pięciu 

przedstawicieli Rady Seniorów z Kórnika w Senioriadzie jaka odbywała się w Środzie 

Wlkp. 23 marca br. Zebrani obejrzeli też zdjęcia. Artykuł na ten temat ukazał się w 

Kórniczaninie.

Marek Kaczmarek opowiedział o spacerze po Kórniku, jaki odbył się 13 kwietnia br. 

Uczestniczyło w nim 49 osób, nie tylko z Kórnika i okolic, ale też z Poznania, 

Zaniemyśla i Śremu. Spacer rozpoczął się pod balkonem ratusza, zebrani wysłuchali 

melodii skomponowanej przez Jerzego Noskowiaka, przeszli pod tablicę 

rozstrzelanych, plac Niepodległości, Ucho Igielne, odwiedzili też DIM i zrobili 

pamiątkowe zdjęcie, zatrzymali się przed Pomnikiem Powstańców Wielkopolskich i 

na skwerze, gdzie 3 października br. zostanie odsłonięty pomnik hrabiego 

Władysława Zamoyskiego i przeszli kawałek promenadą.

Przewodniczący poinformował, że 23 maja br. odbędzie się wernisaż malarki Iwony 

Przybył, mieszkanki Kórnika.

5. Krystyna Antkowiak poruszyła temat opieki nad grobami Powstańców 

Wielkopolskich, obecnie te groby są zaniedbane, przewodniczący obiecał 

porozmawiać na ten temat z przewodniczącą Towarzystwa Pamięci Powstania 
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Wielkopolskiego, a Burmistrz uzupełnił, że w najbliższym czasie zostaną postawione 

dwa nagrobki a sprawą dbania o groby powinno się zająć Towarzystwo Pamięci 

Powstania Wielkopolskiego.

Antoni Odzimek podzielił się informacją o spotkaniu Rady Seniorów Powiatu 

Poznańskiego, które odbyło się w Pobiedziskach i wyraził nadzieję, że takie 

spotkanie mogłoby się też odbyć w Kórniku.

Przewodniczący przekazał plakaty dotyczące rocznego planu działalności Średzkiej 

Szkoły Zdrowia.

6. Przewodniczący zakończył posiedzenie i poinformował, że następne odbędzie się 

6 maja o godzinie 10:00 w ratuszu w Bninie.

Protokołowała Barbara Fluder
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